



Møte start: Kl.: 1800.

Møte slutt: Kl.: 1930.

Neste styremøte: 5. november kl. 1900 i klubbhuset.

STYREMØTE 8. SEPTEMBER 2025

TIL STEDE: Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Siv Ingrid Lund, Anders Gunhildsøien, Martin Granøien, Lise Beate Halseth, Thomas Nergaard (via Teams).

Ikke til stede:

Kai Børge Amdal, Svein Granøien, Kristin Hage og Vegard Løkslett.

Anders (styreleder) sitt ord:

-Må se på klubbhuset ifbm utleie og hvordan det har gått.

-Trenger ferdigattest på klubbhuset nå som alt er klart. Karstein, Kai og Anders drar ned til Baarseth og avtaler revisjon og derav søker vi ferdigattest og mva-refusjon for tippemidlene.

INFO FRA UTVALGENE

KVINNEUTVALGET:

-Ikke mye å melde siden forrige møte.

-Jevnt med skyttere.

FISKEUTVALGET:

-E-post er sendt til alle grunneiere ift. Evaluering av sesongen.

-Ny avtale på brakka ved campingen.

-Sendt inn rapport på fiskesommer.

JAKT- OG HUNDEUTVALGET:

-Budal og Flåmarka har stengt for jakt av fugl.

-Åpnet hos oss fordi interessen avtar, naboterreng ser at det er folk på vårt terreng og det virker derfor mer avskrekkende å skulle «gå over» til vårt terreng for å tjuvjakte.

-Ønske fra utvalget å få inn noen som ikke nødvendigvis driver med fuglejakt, eller noen som kanskje driver med andre typer hunder.

-Ferdig med jaktkortene.

UNGDOMSUTVALGET:

-Mye fiske i sommer, mange som tar kontakt ifbm gratisfiske for under 16 år fra hele landet.

-2 personer er nå over 18 år og kan på sikt ta mer over oppgaver som Martin har i dag for å avlaste.

ØKONOMI:

-

FURUKOLLEN:

-Bra med folk på både halge- og riflebanen.

-Vi bør markedsføre haglebanen mer, tror det er mange å hente fra Trondheimsregionen.

-Har realistiske og gode planer for vedlikehold og vi må snart utbedre dassen.

KLUBBHUS:

-Trenger ferdigattest på klubbhuset nå som alt er klart. Karstein, Kai og Anders drar ned til Baarseh og avtaler revisjon og derav søker vi ferdigattest og mva-refusjon.

-Ladeutstyr i kjelleren. Anders har kontakt med kyndig person mtp utstyr vi trenger.

-Lamineringsutstyr i kjelleren?

-Årsavgift for lading?

-Thomas finner måte for hvordan man kan booke ladetid osv.

-Stilles spørsmål til om vi bør ha laderom for alle medlemmer i kjelleren. Muligheten for tyveri, sikkerhetsmessige årsaker må man ta i betraktning. Det er ikke alle som er like kyndig til å lade som andre, i tillegg til at vi ikke vet hva de lader til.

-Utleie: Har hatt flere utleier, hvorav flere er fornøyd. Kommentar på list som mangler i dusjen. Siste 1,5 mnd har vi fått inn ca. 10 000 kr i utleie.

-Avtale med firma som holder båtførerkurs i klubbhuset.

-Thomas har jobbet med Baarseh regnskap ang. strukturering av faktura og kontoer.

FRILUFTSUTVALGET:

-

HUSUTVALGET:

-

ÅRSHJULET OG FRISTER:

-1. mai er momsrefusjonsfristen.

-Vi bør se på å revidere prisen på jegerprøven. Spesielt på ikke-medlemmer.

FRILUFTSLIVETS ÅR 2025

-6.-14. september: Friluftslivets uke.

-10. oktober: Verdensdagen for psykisk helse.

-15. desember: Frivillighetens dag.

ANNET:

-Legge rutiner for utvalgenes medlemmer slik at vi har helt riktige navn på medlemslistene.

-Kick-off for valgkomitéen slik at vi gjennomgår hvem som blir spurt til å stille til valg og gjenvalg før de begynner å ringe rundt.

-Skulle vi ha samlet historier fra foreningen? Slik at vi får en historiebok fra foreningen? Kanskje i sammenheng med foreningens 100-års jubileum. Styret sier kjør på.

-Nytt jegerprøvekurs på ungdomsskolen. 20 stk.